



THE 2017 POLARIS MUSIC PRIZE LONG LIST IS HERE

Ottawa, ON – Tuesday, June 13, 2017

The Polaris Music Prize, presented by CBC Music and produced by Blue Ant Media, unveiled the 40 albums on this year's Long List earlier today at the National Arts Centre (NAC) in Ottawa, Ontario with the support of Lixar.

The 2017 Polaris Music Prize Long List:

A Tribe Called Red - We Are The Halluci Nation
Alaclair Ensemble - Les Frères Cueilleurs
Ancients - Voice of the Void
Arkells - Morning Report
Philippe B - La grande nuit vidéo
BADBADNOTGOOD – IV
Louise Burns - Young Mopes
Chocolat - Rencontrer Looloo
Clairmont The Second - Quest For Milk and Honey
Leonard Cohen - You Want It Darker
Antoine Corriveau - Cette chose qui cognait au creux de sa poitrine sans vouloir s'arrêter
Le Couleur - P.O.P.
Marie Davidson - Adieux Au Dancefloor
Mac Demarco - This Old Dog
Gord Downie - Secret Path
Drake - More Life
Feist – Pleasure
Figure Walking - The Big Other
Fiver - Audible Songs From Rockwood
Geoffroy - Coastline
Hannah Georgas - For Evelyn
Japandroids - Near To The Wild Heart Of Life
Carly Rae Jepsen - E.MO.TION Side B
B.A. Johnston - Gremlins III
Lisa LeBlanc - Why You Wanna Leave, Runaway Queen?
The New Pornographers - Whiteout Conditions
Klô Pelgag - L'Étoile thoracique

Peter Peter - Noir Éden
Lido Pimienta - La Papessa
Jessie Reyez – Kiddo
Daniel Romano - Modern Pressure
The Sadies - Northern Passages
John K. Samson - Winter Wheat
Tanya Tagaq – Retribution
The Tragically Hip - Man Machine Poem
TUNS - TUNS
Leif Vollebekk - Twin Solitude
Weaves - Weaves
The Weeknd - Starboy
Charlotte Day Wilson – CDW

In total, 188 titles made the first ballots of the 201 member jury.

Past multiple Polaris nominees, Kathleen Edwards and The Acorn's Rolf Klausener, joined Polaris jurors Lana Gay and Erik Leijon to reveal the Long List. In addition, surprise guest, Philippe B, was on hand to perform music from his 2017 Long-Listed album, La grande nuit vidéo.

The 10 album Short List will be announced live on July 13 on CBC Music's [Facebook](#) page. The winning album will be determined at the Polaris Gala September 18 at The Carlu in Toronto, which will be livestreamed at [CBCMusic.ca](#).

The eligibility period for the 2017 Polaris Music Prize runs from June 1, 2016 to May 31, 2017. An independent jury of music journalists, broadcasters and music bloggers from across Canada determines the Long List and Short List. Eleven people are selected from the larger jury pool to serve on the Grand Jury and they will convene the night of the Polaris Gala to select the 2017 Polaris Music Prize winner. The Polaris Music Prize will award \$50,000 to the artist who creates the Canadian Album of the Year. Each of the nine other Short List artists receive \$3,000 courtesy of Slight Music.

CBC Radio 2 will feature the Polaris Music Prize Long List on Radio 2 Morning and Radio 2 Drive. Following the Long List announcement on June 13, you can tune into Radio 2 Drive with guest host Emma Godmere to catch a first listen of some of Long List nominees, beginning at 3 p.m. (3:30 NT). The next morning, host Raina Douris will present a full hour of Long List highlights on Radio 2 Morning, Wednesday, June 14, at 8 a.m. (8:30 NT). Tune in online or find your local CBC Radio 2 frequency at [cbcmusic.ca/radio2](#), and visit [cbcmusic.ca/polaris](#) for more coverage.

About the Polaris Music Prize

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours and rewards artists who produce Canadian music albums of distinction. A select panel of music critics judge and award the Prize without regard to musical genre or commercial popularity. polarismusicprize.ca

About CBC Music.ca

CBC Music is Canada's free digital music service connecting Canadians with the very best in Canadian and international music. Simple and easy to navigate, CBC Music gives music fans access to over 60 web radio stations, available on your smartphone or tablet, plus content from the most knowledgeable music personalities and programmers from across the country. CBCMusic.ca

About Blue Ant Media

Blue Ant Media is a privately held, international media company that creates and distributes content worldwide across streaming video, linear television, digital, magazines and live events. Global brands include Love Nature, an international linear and SVOD offering with the world's largest library of 4K wildlife and nature content; and Makeful and Arcade Cloud by Omnia Media, a leading digital video network focused on gaming and maker lifestyles. The company's broadcasting business offers a robust portfolio of Canadian and New Zealand-based media brands. Content distribution, lead by Blue Ant International, offers a catalogue of 2,200+ hours of premium, unscripted content worldwide, which includes the largest 4K natural history library on the market. Blue Ant Media is headquartered in Toronto (Canada), with offices located in Los Angeles (US), London (UK) and Auckland (NZ). Blueantmedia.ca

About Lixar IT

Lixar drives mobile connected ecosystems and data-rich tech innovation; developing mobile platforms and solutions for enterprise-level clients in air, automotive and telecommunications. Lixar creates next-gen mobile, data science, IoT, and cloud technology and is proud to work with partners such as NASCAR, Microsoft and Allegiant Air to name a few. www.lixar.com @LixarIT

Media Contacts:

Polaris Music Prize media:

Amanda McCauley - Indoor Recess

[\(905\) 926-6440](tel:(905)926-6440)

amanda@indoorrecess.com

Polaris Music Prize media (Quebec):

Magali Ould

[\(514\) 994-6295](tel:(514)994-6295)

magali@polarismusicprize.ca

Lixar IT:

Shelley Fraser
[613-720-9498](tel:613-720-9498)
sfraser@lixar.com

LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS DÉVOILE LA LONGUE LISTE 2017

Ottawa, ON – Mardi 13 juin 2017

Le Prix de musique Polaris, présenté par CBC Music et produit par Blue Ant Media, a dévoilé les 40 albums qui se retrouvent sur la longue liste de 2017 plus tôt aujourd'hui au Centre national des Arts (CNA) à Ottawa, en Ontario, avec le soutien de Lixar.

La longue liste du Prix de musique Polaris 2017:

A Tribe Called Red - We Are The Halluci Nation
Alaclair Ensemble - Les Frères Cueilleurs
Ancients - Voice of the Void
Arkells - Morning Report
Philippe B - La grande nuit vidéo
BADBADNOTGOOD – IV
Louise Burns - Young Mopes
Chocolat - Rencontrer Looloo
Clairmont The Second - Quest For Milk and Honey
Leonard Cohen - You Want It Darker
Antoine Corriveau - Cette chose qui cognait au creux de sa poitrine sans vouloir s'arrêter
Le Couleur - P.O.P.
Marie Davidson - Adieux Au Dancefloor
Mac Demarco - This Old Dog
Gord Downie - Secret Path
Drake - More Life
Feist – Pleasure
Figure Walking - The Big Other
Fiver - Audible Songs From Rockwood
Geoffroy - Coastline
Hannah Georgas - For Evelyn
Japandroids - Near To The Wild Heart Of Life
Carly Rae Jepsen - E.MO.TION Side B
B.A. Johnston - Gremlins III
Lisa LeBlanc - Why You Wanna Leave, Runaway Queen?
The New Pornographers - Whiteout Conditions

Klô Pelgag - L'Étoile thoracique
Peter Peter - Noir Éden
Lido Pimienta - La Papessa
Jessie Reyez – Kiddo
Daniel Romano - Modern Pressure
The Sadies - Northern Passages
John K. Samson - Winter Wheat
Tanya Tagaq – Retribution
The Tragically Hip - Man Machine Poem
TUNS - TUNS
Leif Vollebekk - Twin Solitude
Weaves - Weaves
The Weeknd - Starboy
Charlotte Day Wilson – CDW

Au total, 188 albums ont été soumis par les 201 membres du jury au premier tour de vote.

Kathleen Edwards et Rolf Klausener du groupe The Acorn, tous deux des habitués du Polaris, se sont joints aux membres du jury Lana Gay et Erik Leijon pour dévoiler la longue liste. De plus, Philippe B a fait une apparition surprise afin d'offrir une prestation de quelques chansons de son album *La grande nuit vidéo*, nommé sur la longue liste 2017.

Les 10 albums de la courte liste seront annoncés le 13 juillet en direct sur la page [Facebook](#) de CBC Music. L'album gagnant sera déterminé au gala du Polaris qui aura lieu le 18 septembre au Carlu à Toronto. Celui-ci sera diffusé en direct sur [CBCMusic.ca](#).

La période d'éligibilité pour le Prix de musique Polaris 2017 est du 1er juin 2016 au 31 mai 2017. La longue liste et la courte liste sont déterminées par un jury indépendant de journalistes de musique, blogueurs et animateurs provenant des quatre coins du Canada. 11 personnes du bassin des membres du jury seront choisies pour former le grand jury, qui déterminera le gagnant du Prix de musique Polaris le soir du gala. Le Prix de musique Polaris offre 50 000\$ à l'artiste ou au groupe ayant créé l'album canadien de l'année. Les neuf autres nommés de la courte liste recevront 3 000\$ chacun, une gracieuseté de Slaight Music.

CBC Radio 2 présentera la longue liste du Prix de musique Polaris aux émissions Radio 2 Morning et Radio 2 Drive. Suite au dévoilement de la longue liste le 13 juin, vous pourrez syntoniser Radio 2 Drive avec l'animatrice invitée Emma Godmere, à partir de 15h (15h30 NT), pour avoir un premier aperçu de quelques-uns des nommés de la longue liste. Le lendemain matin, le mercredi 14 juin dès 8h (8h30 NT), l'animatrice Raina Douris proposera un spécial d'une heure célébrant la longue liste à l'émission *Radio 2 Morning*. Écoutez les

émissions en ligne ou trouvez votre fréquence locale de CBC Radio 2 au cbcmusic.ca/radio2, et visitez le cbcmusic.ca/polaris pour plus de couverture.

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris est une organisation à but non lucratif qui honore et récompense annuellement les artistes ayant créé des albums de musique canadiens de renom. Un groupe sélectionné de critiques musicaux jugent et décernent le Prix sans considération pour le genre musical ou la popularité commerciale. polarismusicprize.ca

À propos de CBCMusic.ca

CBC Music est le service gratuit de musique en ligne du Canada qui connecte les Canadiens avec le meilleur de la musique canadienne et internationale. Simple et facile à naviguer, CBC Music offre aux amateurs de musique l'accès à 60 stations de radio en ligne disponible sur tablette et téléphone intelligent. De plus, il offre des contenus créés par les programmeurs et personnalités les plus renommés des quatre coins du pays. CBCMusic.ca

À propos de Blue Ant Media

Blue Ant Media est une société privée internationale du secteur des médias qui crée et distribue du contenu dans le monde entier à travers la vidéo en continu, la télévision linéaire, le numérique, les magazines et les événements en direct. Les marques de notoriété mondiale incluent Love Nature, une offre linéaire internationale et V&A avec la plus grande bibliothèque au monde documentant en 4K la faune et la nature; Makeful et Arcade Cloud d'Omnia Media, un important réseau de vidéo numérique axé sur les modes de vie de gamer et de fabricants/artisans. L'entreprise de diffusion de la société offre un solide portefeuille de marques médiatiques canadiennes et néo-zélandaises. La distribution de contenu, dirigée par Blue Ant International, propose un catalogue de plus de 2200 heures de contenu non scénarisé de qualité dans le monde entier, incluant la plus grande bibliothèque d'histoire naturelle en 4K disponible sur le marché. Blue Ant Media est basée à Toronto (Canada), avec des bureaux à Los Angeles (US), Londres (UK) et Auckland (NZ). Blueantmedia.ca

À propos de Lixar IT

Lixar gère des écosystèmes connectés via mobile et des technologies novatrices riches en données. Lixar développe des plateformes mobiles et des solutions pour des entreprises oeuvrant dans les domaines du transport aérien et automobile, et des télécommunications, et offre à ses partenaires une pertinence en temps réel grâce à la connectivité. Lixar crée la technologie du futur pour le mobile, la science des données, l'IoT et l'infonuagique, en plus d'être un fier partenaire technologique de NASCAR, Microsoft et Allegiant Airlines, pour n'en nommer que quelques-uns. lixar.com @LixarIT

Contacts médias:

Prix Polaris - Québec

Magali Ould

[\(514\) 994-6295](tel:(514)994-6295)

magali@polarismusicprize.ca

Prix Polaris - Canada

Amanda McCauley

Indoor Recess

[\(905\) 926-6440](tel:(905)926-6440)

amanda@indoorrecess.com

Lixar IT:

Shelley Fraser

[613-720-9498](tel:613-720-9498)

sfraser@lixar.com

Major Sponsors /
Commanditaires principaux



Official Venue /
Salle officielle

Hotel Partner /
Hôtel partenaire

Long List Sponsor /
Commanditaire de
la longue liste

Presented with /
Présenté avec